
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Filipa Libickiego 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 kwietnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rodziny, pracy i polityki społecznej Elżbiety Rafalskiej 

Zwrócił się do mnie pewien obywatel, mieszkaniec, podopieczny domu pomocy społecznej znajdującego 

się na terenie Polski, ale akurat nie w moim okręgu wyborczym. Z sytuacji, którą przedstawił, wynikałoby, że 

personel, który tam pracuje, nie posiada odpowiednich kwalifikacji do tego, aby wykonywać swoje funkcje. 

W związku z tym chciałbym zadać 2 pytania. 

1. W jaki sposób ustala się kwalifikacje personelu, który pracuje w domu pomocy społecznej? Jakie kursy 

i szkolenia musi odbyć? Jakie kwalifikacje, w zależności od różnych funkcji, które w tym domu pełnią, po-

winny uzyskać takie osoby? 

2. Jak wygląda proces ewaluacji takich osób i ich kwalifikacji? Jak często te kwalifikacje są sprawdzane? 

Jak wygląda system ich kontroli? 
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